





Information Station–Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~"You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers to have their question answered via friendly, Taiwanese style service, the Taiwan Tourism Bureau, especially collaborated with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

Arriving at an "Information Station", you will see the yellow, round "Information Station" sign with black letters. Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that will guide the visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations incorporate "local characteristics" and "hospitability" into your journey so as to create moving experiences that will attract visitors to come back time and again, so that they can appreciate the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy, everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24 HR toll-free travel information hotline (0800-011765

中彰投 i-center 旅遊服務體系

梨山遊客中心





■ 借問站 友善服務真正讚

「借問一下,哪裡有好吃的?」、「借問一下,這裡的特產是什麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題:來到借問站輕鬆的「借問一下.....」,就會有讓人讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務:協助自由行旅客解決疑難雜症,交通部觀光局特別與全臺友善店家與服務單位合作設立「借問站」,讓遊客輕緊眼游臺灣。

來到「借問站」的門口,您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌,借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外,並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」,就是想為旅人創造 一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗:可看見臺灣之美,也感受熱情臺灣。請 大家「免拍謝」,快去借問一下!

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 () 0800-011765



人生地不熟·一問解干愁

New Information Stations-Enjoy friendly experiences

瓦祿產業文化館



周邊地區旅遊諮詢服務 Travel Information Desk for



臺中市和平區梨山里中正路91-2號

谷關遊客中心	臺中市和平區博愛里東關路一段102號	04-25951496		
八卦山脈生態遊客中心	彰化市卦山路13之7號	04-7289608		
松柏嶺遊客中心	南投縣名間鄉名松路二段181號	049-2580525		
Taichung, Changhua, Nantou i-center Travel Service System				
Lishang Visitor Center	NO. 91-2, Zhongzheng Rd., Lishang Village, Heping Township, Taichuang City	04-25981331		
Guguan Visitor Center	NO. 102, Sec. 1, Dongguan Rd., Boai Village, Heping Township, Taichung City	04-25951496		
Baguashgan Ecological Visitor Center	NO. 13-7, Guashan Rd., Changhua City	04-7289608		
Songboling Visitor Center	NO. 181, Sec. 2, Mingsong Rd., Mingjian Township, Nantou County	049-2580525		



借問站官網 Informaion Station Official Website



參山國家風景區 管理處官網 Tri-Mountain National Scenic Area Official Website



04-25981331

參山國家風景區 管理處FB粉絲團 Tri-Mountain National Scenic Area FB Pages

借問站資訊 About Information Stations



瓦祿產業文化館

Walo House

瓦祿產業文化館於日治時代原為老東河派出所,興建於大正13年(民國13年),由本地的居民義務完工。陪伴在地居民50個年頭後,於民國77年遷出,長年閒置未利用。

Walo House, which was originally a police station during the Japanese colonial period, was built in 1924 (13 years of the Republic of China) by the local residents. After fifty years accompanying the local people, the police station was moved out in 1988 and the building was abandoned afterward for a long time.



Free WiFi

↑ ↑

Toilet



提供飲水機 自行車充氣 Water Dispenser Bike Pumping



助,於民國94年9月14日開始動工,在原址上依照原建築樣式,興建了 瓦祿產業文化館。 Until 2002 (91 years of the Republic of China), the community started to actively promote construction work. In order to extend the original history

直至民國91年,社區開始積極推動社區營造工作,為延續老派出所歷

史意義及文化價值,社區大力爭取經費,得到原住民族委員會的支持補

actively promote construction work. In order to extend the original history and cultural value of the old police station, the community worked very hard in applying for the subsidy from Council of Indigenous Peoples of Ministry of the Interior. After successfully receiving the subsidy, the house began its reconstruction on September 14, 2005. The construction team used the original design as the base and built Walo house instead.

瓦祿產業文化館造型優美,環境清新,館內有老照片展示村史資料及原住民工藝文化,提供旅遊景點的諮詢服務,是遊客瞭解東河地方特色的好地方。館內展售區提供原住民特色文化商品及當地農特產品,並設有室內與露天咖啡座供遊客休憩聚會,來杯特調咖啡或下午茶點,享受休閒舒適的時光。

Walo House is beautifully shaped and has refreshing environment. Inside the building, there are old pictures exhibiting the history of the village, aboriginal art crafts symbolizing the culture, and also consultation services assisting visitors learn more about this place. Additionally, in the exhibition area, there are aboriginal cultural products and local agricultural products available for sale. You can also have a cup of coffee or afternoon tea in the resting areas, available both indoor and outdoor, to leisurely enjoy your time here.

037-823050

苗勇



適三到週日 09:00-17:00

Wednesday to Sunday 09:0017:00



瓦祿原民 小舖官網 Walo House Official Website

長客運	更新時間	:	2023

苗栗	客運 Miaoli Transportation			
5824	南庄站發車時間 (往向天湖方向) Nanzhuang Station departure time (to Xiangtian Lake)	06:20	11:30	16:40
3024	向天湖站發車時間 (往南庄方向) Xiangtian Lake Stationdeparture time (to Nanzhuang Station)	06:50	12:00	17:10

★ 搭乘苗栗客運(5824)至東河吊橋站下車 Take Miaoli Transportation (5824) and get off the bus at Donghe Bridge Station

苗栗客運 Miaoli Transportation (037-662111







Local Cuisine Recommendation
碧絡角咖啡餐飲 Biro café
(037-825605
● 苗栗縣南庄鄉橫屏背12鄰25號 No. 25, Hengpingbei, Nanzhuang Township, Miaoli County
❷ 週一到週日09:00-17:00;週三公休
Monday to Sunday 09:00-17:00 ; Close on Wednesday
山行玫瑰 Shan Xing Rose 43
037-824938
◎ 苗栗縣南庄鄉東河村25-1號
No. 25-1, Donghe Vil., Nanzhuang Township, Miaoli County
▲ 週 ― 到 週 □ 10.00 19.00:週 □ /> // /

Monday to Sunday 10:00-18:00 ; 旭 二 2:14 Monday to Sunday 10:00-18:00 ; Close on Tuesday
櫸木食坊-賽夏自然廚房 Chumu Restaurant → 037-822439

(9)	田 栄 縣 闰 圧 郷 果 汋 村 6 郷 5 2 號
	田 栄 縣 闰 庄 颋 東 河 村 6 郊 5 2 號 No. 52, Donghe Vil., Nanzhuang Township, Miaoli County
(2)	週一到週日09:00-17:00;週二公休
	Monday to Sunday 09:00-17:00 ; Close on Tuesday

\mathbb{W}_{4}^{-}	瑪亞活力早餐 Maya Vitality Breakfast
	Maya Vitality Breakfast

- 0933-067073 / 0921-305054
- 苗栗縣南庄鄉南庄風美道176號 Nanzhuang Fengmei Road, Nanzhuang Township, Miaoli County
- 週一到週日05:30-12:30;建議電話預約 Monday to Sunday05:30-12:30; Reservation by phone is recom-

5 分**犬**

	3	交去	住一	・晚	1/2
Ì	Stay	for	One	Nigh	ı t

山行寄野民宿 Shan Xing Ji Ye Homestay
037-825438
● 苗栗縣南庄鄉東河村12鄰橫屏背25-1號 No. 25-1, Hengpingbei, Donghe Vil., Nanzhuang Township, Miaoli County
馬卡龍民宿(南庄雲水度假森林) Macaron Homestay (Nanzhuang Cloudland Resort)
037-825285
南江璞園 Nanjiang Puyuan B&B
(037-825925 / 0937-851652
左岸LED庭園民宿 Zuo An LED Hostel
0931-092420





		-
Heng	屏背生態賞魚步道 Igpingbei Ecological Fish Watching Trail	24 分 犬
I	苗栗縣南庄鄉橫屏背生態賞魚步道 Hengpingbei Ecological Fish Watching Trail, Na Township, Miaoli County	nzhuang
Dong	可吊橋 ghe Bridge 苗栗縣南庄鄉南庄風美道176號	分.大
	No. 176, Nanzhuang Feng Mei Rd., Nanzhuang Townshi County	ip, Miaoli
	壁染織工坊 _{sinay}	54 分 犬
O i	037-821255 苗栗縣南庄鄉東河村21鄰石壁21號 No. 21, Shibi, Donghe Vil., Nanzhuang Township, Miaol	i County
N	週一到週五(須預約);週六、週日09:00-17:00 Monday to Friday (Reservation is required); Saturday 09:00-17:00	, Sunday
	暢行無阻搭車趣	
	Take a Fun Ride	

苗栗客運(5824)-東河吊橋站 Miaoli Transportation (5824) - Donghe Bridge Station

苗栗客運(5824)-東江溫泉站 Miaoli Transportation (5824) - Dongjiang Hot Spring · · · · · 大

48